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Vragen van het lid Otwin van Dijk (PvdA) aan de staatssecretaris van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport over het experiment regelarme zorg 
(ingezonden 17 oktober 2013). 

Vraag 1
Bent u op de hoogte van het bericht dat Zorgorganisatie Careyn uit het 
experiment regelarme zorg stapt?1 

Vraag 2
Wat is precies de reden die Careyn hiervoor aangeeft? 

Vraag 3
Klopt het dat de regelarme aanpak in sommige gevallen leidt tot meer in 
plaats van minder regels? Wat is hiervoor de oorzaak? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat de regeldruk in de zorg aanzienlijk dient te worden 
teruggebracht? Denkt u dat het huidige experiment daar daadwerkelijk toe 
bijdraagt? Is het nodig het huidige experiment aan te passen? 

Vraag 5
Hoe ziet u de omvang van de regeldruk na de hervormingen in de langdurige 
zorg ten opzichte van de huidige situatie? 

Vraag 6
Hoe gaat u er voor zorgen, mede met het oog op de noodzakelijke hervormin-
gen, dat de bureaucratie fors wordt verminderd?

1 Zorgvisie, 15 oktober 2013
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